



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.)
ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معاً. لمستقبل آمن.
SECURING OUR FUTURE. together.

Date: November 26, 2025

التاريخ: 26 نوفمبر 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي
الرئيس تنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس تنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Clarification regarding the disclosure issued by Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C.) ("the Company") concerning the resolutions of its Board of Directors passed by circulation on 24 November 2025.

الموضوع : توضيح بشأن الإفصاح الصادر عن الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع.) ("الشركة") بشأن قرارات مجلس إدارة الشركة بالتمرير بتاريخ 24 نوفمبر 2025

We refer to the public disclosure concerning the resolutions of the Board of Directors of the Company passed by circulation on 24 November 2025.

نشير إلى الإفصاح الصادر بشأن قرارات مجلس إدارة الشركة المعتمدة عن طريق التمرير بتاريخ 24 نوفمبر 2025.

To ensure full transparency, the Company wishes to clarify its earlier disclosure regarding the board resolution relating to the determination of a fixed conversion price of AED 0.46 per share for the purposes of the conversion/exchange of the Mandatory Convertible Sukuk ("MCS") into new shares in the Company.

حرصاً على تحقيق أعلى درجات الشفافية، ترغب الشركة في توضيح إفصاحها السابق بشأن قرار مجلس الإدارة المتعلق بتحديد سعر التحويل الثابت البالغ 0.46 درهم للسهم الواحد لأغراض تحويل/استبدال الصكوك الإلزامية القابلة للتحويل ("الصكوك") إلى أسهم جديدة في الشركة.

For the avoidance of doubt, the conversion price of AED 0.46 per share has been calculated on the basis of the total number of shares outstanding following completion of the capital reduction currently undertaken by the Company, as expressly set out in the shareholder circular disclosed for the purposes of the general assembly meeting of the Company held on 16 October 2025. The conversion price is also within the conversion price range of

للتأكيد، فقد تم احتساب سعر التحويل البالغ 0.46 درهم للسهم على أساس إجمالي عدد الأسهم القائمة بعد إتمام عملية تخفيض رأس المال التي تقوم بها الشركة حالياً، وذلك كما هو موضح صراحة في نشرة المساهمين الصادرة لأغراض اجتماع الجمعية العمومية للشركة المنعقد بتاريخ 16 أكتوبر 2025. كما أن سعر التحويل يقع ضمن نطاق سعر التحويل بين

المكتب الرئيسي
الطابق الرابع - بناية سبيكروم
عود ميثاء - دبي، إ.ع.م.
ص.ب: ١٠٢١٤
هاتف: ٨٠٠٧٢٥٢٦٢
البريد الإلكتروني: info@salama.ae
الموقع الإلكتروني: www.salama.ae

Head Office
4th Floor - Spectrum Building
Oud Metha - Dubai, U.A.E.
P.O.Box: 10214
Tel: 800725262
E-mail: info@salama.ae
Web: www.salama.ae

AED 0.44 to AED 0.49 per share determined on the basis of an independent valuation and which price range was approved by the shareholders at that general assembly meeting.

This announcement is clarificatory in nature only, and all other terms and conditions of the MCS remain unchanged.

0.44 درهم و 0.49 درهم للسهم والمعتد من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية المذكور، والمحدد استناداً إلى تقييم مستقل.

ويجدر التنويه إلى أن هذا الإعلان هو توضيحي فقط، وتظل جميع الشروط والأحكام الأخرى الخاصة بالصكوك كما هي دون أي تغيير.

With best regards,

مع أطيب التحيات



Ahmad Abdelrahim أحمد عبد الرحيم
Senior Manager, Legal & Compliance مدير أول، إدارة الشؤون القانونية والامتثال